



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

日期: 07/08/2020

致：全体同学、家长

新型冠状病毒复原管制期学生隔离通知

为了防止疫情回弹，确保师生的健康受到保障，即日（7/8/2020）起，凡学生有接触从国外或东马（沙巴、砂拉越、纳闽）回来的家人或亲戚朋友，均须在家自行隔离 14 天，确保未感染病毒后，才回校上课。请学生务必向班导师报备。

2. 隔离期间，若有任何症状，如发烧、咳嗽、喉咙痛、伤风等，请尽速入院就医，并按照医生指示服药、住院或在家休养，切勿随意出门走动。隔离后返校的学生，均须办妥请假手续，并提呈机票、公函或相关文件以示证明。

双赢防疫，人人有责。为了众人的健康与安全，敬请严格配合与遵守。谢谢！

校长室





濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

Date: 7th August 2020

To: All parents and students

Notice of self-quarantine for students during RMCO

In order to prevent the COVID-19 pandemic from rebounding and ensure the health of teachers and students, with immediate effect (7 August 2020), students who have come into contact with their family members or friends who have returned from abroad or from East Malaysia (Sabah, Sarawak and Labuan) must observe self-quarantine at home for 14 days to ascertain that they are not infected with the virus before returning to school. Please notify the class teacher of the above.

During the self-quarantine period, if you experience any symptoms, such as fever, cough, sore throat, cold, etc., please visit the hospital as soon as possible for medical attention. Please take medicine, stay in hospital or rest at home as instructed by the doctor. Do not go out and about. Students who return to school after self-quarantine are still required to go through the leave procedures at school by submitting their air tickets, official letters or other relevant documents as proof and justification for absence.

It's our collective responsibility to sail through this pandemic. Let's comply with the SOPs to create a healthy and safe environment for all.

The Principal's Office





濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL



Tel: +603-3342 6388, +603-3342 8398 Fax: +603-3343 8128 Website: www.smpinhwa.edu.my
Email: smpinhwa@gmail.com Add: No.13, Jln. Goh Hock Huat, 41400 Klang, Sel. D.E., Malaysia.